
ZÁPISNICA 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Slovinky, konaného dňa 27.9.2021 v 

Slovinkách. 

 

Prítomní:  

Poslanci:  Mgr. Jana Adamisová, Ing. Mária Grisáková, Jozef Hudec, Bc. Jozef Mnich, Mgr. 

Patrik Stajsko 

Zapisovateľka: Mgr. Lucia Marschallová 

Ostatní prítomní: podľa prezenčnej listiny 

1. Otvorenie 

Zasadnutie Obecného zastupiteľstva obce Slovinky otvorila o 17:58 hod. starostka obce Bc. 

Gabriela Kopnická, ktorá privítala všetkých prítomných. Konštatovala, že zasadnutie je zvolané 

v súlade so zák. SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov. 

Obecné zastupiteľstvo sa zišlo v počte 5 poslancov z celkového počtu 7, takže je uznášania 

schopné. Ospravedlnila neúčasť Ing. Jany Benckovej a p. Jaroslava Pačana.  

 

2. Schválenie programu rokovania 

Bc. Gabriela Kopnická, starostka obce Slovinky predniesla návrh programu rokovania 

obecného zastupiteľstva podľa pozvánky. Podľa § 12 ods. 4 zák. č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení sa návrh programu rokovania oznamuje a zverejňuje na úradnej tabuli aspoň tri dni 

pred zasadnutím obecného zastupiteľstva.  Návrh programu následne predložila poslancom na 

schválenie. 

Obecné zastupiteľstvo v Slovinkách 

D./ Schvaľuje:  

Program rokovania obecného zastupiteľstva 

 

1./ Otvorenie zasadnutia   

2./ Schválenie programu zasadnutia   

3./ Voľba návrhovej komisie  

4./ Voľba overovateľov zápisnice  

5./ Pripomienky občanov  

6./ Interpelácie poslancov  

7./ Správa o stave plnenia uznesení   

8./ Žiadosti o nenávratný finančný príspevok  

9./ Majetkové záležitosti   

10./ Rozpočtové opatrenia  



11./ Rôzne  

12./ Záver 

 

Hlasovanie  - za: 5 , proti: 0, zdržal sa: 0, neprítomní: 2 

Za: Mgr. Jana Adamisová, Ing. Mária Grisáková, Jozef Hudec, Bc. Jozef Mnich, Mgr. Patrik 

Stajsko 

Neprítomní: Ing. Jana Bencková, Jaroslav Pačan 

Hlasovaním bolo dosiahnuté potrebné kvórum hlasov „za“. Návrh bol prijatý. 

 

3. Voľba návrhovej komisie 

Bc. Gabriela Kopnická, starostka obce Slovinky navrhla za predsedu Bc. Jozefa Mnicha 

Rozprava: Bez pripomienok a návrhov 

O návrhu dala hlasovať.  

Obecné zastupiteľstvo v Slovinkách  

I./ Volí:  

 

Predsedu návrhovej komisie Bc. Jozefa Mnicha 

Hlasovanie  - za: 5 , proti: 0, zdržal sa: 0, neprítomní: 2 

Za: Mgr. Jana Adamisová, Ing. Mária Grisáková, Jozef Hudec, Bc. Jozef Mnich, Mgr. Patrik 

Stajsko 

Neprítomní: Ing. Jana Bencková, Jaroslav Pačan 

Hlasovaním bolo dosiahnuté potrebné kvórum hlasov „za“. Návrh bol prijatý. 

 

Bc. Gabriela Kopnická, starostka obce Slovinky navrhla za člena Mgr. Patrika Stajska 

Rozprava: Bez pripomienok a návrhov 

O návrhu dala hlasovať.  

Obecné zastupiteľstvo v Slovinkách 

I./ Volí:  

 

Člena  návrhovej komisie Mgr. Patrika Stajska 

 

Hlasovanie  - za: 5, proti: 0, zdržal sa: 0, neprítomní: 2 



Za: Mgr. Jana Adamisová, Ing. Mária Grisáková, Jozef Hudec, Bc. Jozef Mnich, Mgr. Patrik 

Stajsko 

Neprítomní: Ing. Jana Bencková, Jaroslav Pačan 

Hlasovaním bolo dosiahnuté potrebné kvórum hlasov „za“. Návrh bol prijatý. 

 

 

4. Voľba overovateľov zápisnice 

Bc. Gabriela Kopnická, starostka obce Slovinky navrhla za overovateľov zápisnice Mgr. Janu 

Adamisovú a Ing. Máriu Grisákovú. 

Rozprava: Bez pripomienok a návrhov 

Obecné zastupiteľstvo v Slovinkách 

I./ Volí 

Overovateľa zápisnice Mgr. Janu Adamisovú 

Hlasovanie  - za: 5, proti: 0, zdržal sa: 0, neprítomní: 2 

Za: Mgr. Jana Adamisová, Ing. Mária Grisáková, Jozef Hudec, Bc. Jozef Mnich, Mgr. Patrik 

Stajsko 

Neprítomní: Ing. Jana Bencková, Jaroslav Pačan 

Hlasovaním bolo dosiahnuté potrebné kvórum hlasov „za“. Návrh bol prijatý. 

 

Obecné zastupiteľstvo v Slovinkách 

I./ Volí 

Overovateľa zápisnice  Ing. Máriu Grisákovú 

Hlasovanie  - za: 4, proti: 0, zdržal sa: 1, neprítomní: 2 

Za: Mgr. Jana Adamisová, Jozef Hudec, Bc. Jozef Mnich, Mgr. Patrik Stajsko 

Zdržal sa: Ing. Mária Grisáková 

Neprítomní: Ing. Jana Bencková, Jaroslav Pačan 

Hlasovaním bolo dosiahnuté potrebné kvórum hlasov „za“. Návrh bol prijatý. 

 

 

 



5. Pripomienky občanov 

Ing. Mária Grisáková:  občania s sťažujú na fľaše pohodené pri kontajneroch, zvonoch. 

Bc. Gabriela Kopnická: zvony zváža SEZO, obec uvažuje o kúpe vlastných zvonov 

budúci rok.  

Jozef Hudec: cesta pri lesnej správe a pri Šubri je zas samá „diera“.  

 Bc. Gabriela Kopnická: čo sa týka cesty „pri Šubri“ čakáme na kontrolu VO na 

rekonštrukciu ciest , a v časti obce pri Lesnej správe obec výtlky na ceste opraví.   

 

6. Interpelácie poslancov 

Bc. Gabriela Kopnická prečítala odpoveď na interpeláciu poslankyne Ing. Márie Grisákovej 

zo dňa 26.8.2021 :  

„Interpelácia poslanca - odpoveď.  

Dňa 26. 8. 2021 na zasadnutí OZ v Slovinkách ste podali interpeláciu poslanca na ktorú Vám v 

zmysle Čl. 14. bod. 4. Rokovacieho poriadku obecného zastupiteľstva v Slovinkách odpovedám.  

Vo svojej interpelácii okrem iného uvádzate: „ Jednoznačne je preukázané, že nie poslanci, ktorí 

hlasovali proti výstavbe bytového domu a hlavne spôsobu jeho výstavby, konali protizákonne. 

Protizákonný bol navrhovaný spôsob výstavby bytového domu vopred vybranou firmou, 

ktorý bol plne podporovaný vedením obce“.  

K namietanej protizákonnosti spôsobu výstavby bytového domu uvádzam nasledovné.  

Počas celej doby prípravy výstavby Bytového domu Slovinky bol v platnosti zákon č. 25/2006 Z. 

z, o verejnom obstarávaní a o zmene a doplnení niektorých zákonov zo 14. decembra 2005, 

ktorý v §1 ods. 2 písmeno m) uvádzal, že tento zákon sa nevzťahuje na nadobúdanie alebo nájom 

nehnuteľností a s tým súvisiacich práv okrem finančných služieb, ktoré s tým súvisia, ak ide o 

civilnú zákazku. Na základe znenia tohto ustanovenia zákona mám za to, že navrhovaný spôsob 

výstavby bytového domu a postup orgánov obce v procese prípravy realizácie projektu nebol 

protizákonný. Tento môj názor je podporený aj skutočnosťou , že voči rozhodnutiam Úradu pre 

verejné obstarávanie, ktorými udelil pokuty za obchádzanie zákona o verejnom obstarávaní boli zo 

strany viacerých samospráv podané správne žaloby o ktorých doteraz nebolo právoplatne 

rozhodnuté. Preto Vaše tvrdenie o nezákonnom postupe obce a možnej sankcii je minimálne 

predčasné.  

Zákonom č. 343/2015 Z. z. o verejnom obstarávaní a o zmene a doplnení niektorých zákonov došlo 

v §1 odstavec 2 písmeno c) k spresneniu výnimky z nadobúdania a nájmu nehnuteľností pojmom 

„nadobúdanie existujúcich stavieb alebo nájom existujúcich stavieb a iných nehnuteľností ....“ čo 

nepochybne prispelo k odstráneniu nejednoznačnej interpretácie pôvodného znenia tejto výnimky.  

K tvrdeniu že, „Jednoznačne je preukázané, že nie poslanci, ktorí hlasovali proti výstavbe 

bytového domu a hlavne spôsobu jeho výstavby, konali protizákonne“, musím upozorniť na 

skutočnosť, že nemám vedomosť, aby poslanci, ktorí hlasovali proti výstavbe bytového domu boli 

niekým obviňovaní, že konajú protizákonne. Svojím konaním ale zapríčinili zmarenie výstavby 

bytového domu v našej obci. Obzvlášť chcem poukázať na nepravdivú a hrubo zavádzajúcu 

informáciu ktorú uvádzate, že poslanci hlasovali „hlavne proti spôsobu výstavby bytového domu.“ 

Dôvody neschválenia výstavby poslancami poslaneckého klubu boli hlavne : poloha bytového 

domu, nízky štandard nájomných bytov a nepresne vyčíslené náklady na bývanie pre 



nájomníkov. Ani jeden z poslancov, ktorí zmarili výstavbu bytového tomu, v tom čase nenamietal 

spôsob výstavby bytového domu resp. nezákonnosť takéhoto postupu vo vzťahu k zákonu o 

verejnom obstarávaní. Tento dôvod bol poslancami účelovo uvádzaný až po podaní žaloby 

spoločnosťou Rekom s.r.o. , ktorou si uplatňovala finančnú ujmu z titulu porušenia zmluvného 

záväzku obcou Slovinky.  



Ďalej uvádzam, že na zasadnutí OZ 28.4.2016 bola prerokovaná anketa občanov obce za výstavbu 

nových bytových domov v obci Slovinky, ktorú poslanci vzali na vedomie. Po prerokovaní ankety 

Bc. Jozef Mnich požiadal poslancov aby sa vrátili k záležitosti výstavby nájomných bytov a jasne 

sa vyjadrili či schvaľujú, alebo neschvaľujú výstavbu bytového domu. Tým nebolo deklarované, že 

postup obce pri výstavbe Bytového domu po účinnosti zákona č. 343/2015 Z. z. o verejnom 

obstarávaní a o zmene a doplnení niektorých zákonov, by bol rovnaký ako v roku 2013, teda počas 

účinnosti zákona č. 25/2006 Z. z. , nakoľko vedeniu obce a poslancom nakloneným k výstavbe 

bytového domu nebolo umožnené v tejto aktivite pokračovať.  

K Vašej požiadavke o vyjadrenie, aké opatrenia boli a budú prijaté na elimináciu vzniku podobných 

pochybení a obchádzanie príslušných právnych predpisov v budúcom období uvádzam, že na 

základe vyššie uvedeného dôrazne odmietam Vaše tvrdenie o protiprávnom konaní , resp. 

obchádzaní právnych predpisov v procese prípravy výstavby bytového domu v obci.  

Je poľutovaniahodné, že zmarenie výstavby bytového domu zo všeobecne známych banálnych 

dôvodov poslancami poslaneckého klubu, ktorého ste boli členkou, dnes prezentujete ako 

zodpovedné konanie niektorých poslancov z dôvodu dodržania zákonnosti. Prezentujete to v čase, 

keď zabezpečenie dostupného bývania je nevyhnutnosť a výstavba nájomných bytov znamenala a 

znamená pre samosprávy značný sociálny , komunitný a ekonomický prínos.  

Podotýkam, že výstavba bytového domu v súčasných a budúcich podmienkach bude pre obec 

značne finančne náročnejšia.  

Preto dnes možno s určitosťou tvrdiť, že prípadná finančná sankcia za nedodržanie zákona vo výške 

5% z ceny vtedajšej investície, by bola len zlomom zvýšených nákladov na prípadnú realizáciu 

projektu v súčasných cenových podmienkach. 

 

 

 

 

 

7. Kontrola plnenia uznesení obecného zastupiteľstva 

Bc. Gabriela Kopnická, starostka obce Slovinky predložila poslancom OZ v zmysle uznesenia 

č. IX/92/2015 OZ v Slovinkách materiál na riadne zasadanie k bodu kontrola plnenia uznesení. 

Správa o plnení uznesení bude predkladaná ako stály bod rokovania OZ. V správe o plnení sú 

premietnuté uznesenia so stavom ich plnenia v troch tabuľkách.  

 

Rozprava: v rozprave vystúpili Ing. Mária Grisáková a Bc. Gabriela Kopnická. 

Člen návrhovej komisie prečítal návrh uznesenia.  

Obecné zastupiteľstvo v Slovinkách 

A./ berie na vedomie 

Informatívnu správu o stave plnenia uznesení Obecného zastupiteľstva v Slovinkách 

k 23.9.2021 



Hlasovanie  - za: 5, proti: 0, zdržal sa: 0, neprítomní: 2 

Za: Mgr. Jana Adamisová, Ing. Mária Grisáková, Jozef Hudec, Bc. Jozef Mnich, Mgr. Patrik 

Stajsko 

Neprítomní: Ing. Jana Bencková, Jaroslav Pačan 

Hlasovaním bolo dosiahnuté potrebné kvórum hlasov „za“. Návrh bol prijatý. 

 

8. Žiadosti o nenávratný finančný príspevok 

8.1 Prejednanie a schválenie predloženia žiadosti o NFP pre projekt s názvom „Zníženie 

energetickej náročnosti zdroja tepla OÚ Slovinky využitím aerotermálnej energie 

Bc. Gabriela Kopnická predniesla poslancom obecného zastupiteľstva dôvodovú správu. 

„Ministerstvo životného prostredia SR ako riadiaci orgán pre Operačný program kvalita 

životného prostredia výzvu na predkladanie žiadostí o nenávratný finančný príspevok na 

výstavbu zariadení na využitie vybraných druhov obnoviteľných zdrojov energie.  

Prioritná os: 4. Energeticky efektívne nízkouhlíkové hospodárstvo vo všetkých sektoroch  

Špecifický cieľ: 4.1.1 Zvýšenie podielu obnoviteľných zdrojov energie na hrubej konečnej 

energetickej spotrebe SR  

Kód výzvy: OPKZP-PO4-SC411-2019-61  

Dátum vyhlásenia: 18.12.2019  

Dátum podania: 30. 9. 2021  

V rámci Špecifického cieľa 4.1.1 Zvýšenie podielu OZE na hrubej konečnej energetickej 

spotrebe SR a v súvislosti s oprávneným typom aktivity. Jedným z opatrení je opatrenie B5 na 

výstavba zariadení na využitie geotermálnej energie priamym využitím na výrobu tepla a 

prípadne aj v kombinácii s tepelným čerpadlom;  

OZ na svojom rokovaní dňa 26. 8. 2021 uznesením č. V/62/2021 súhlasilo s predložením 

žiadosti o NFP na výstavbu zariadení na využitie vybraných druhov obnoviteľných zdrojov 

energie budovy OcÚ a ZŠ Slovinky. Povinnou prílohou žiadosti o NFP je výpis z uznesenia s 

presným názvom projektovej dokumentácie a vyčíslenou výškou výdavkov na realizáciu 

projektu.“  

Rozprava: v rozprave vystúpili Ing. Mária Grisáková, Bc. Gabriela Kopnická. 

 A Bc. Jozef Mnich.  

Člen návrhovej komisie prečítal návrh uznesenia.  

Obecné zastupiteľstvo v Slovinkách 

A./ Schvaľuje  

predloženie žiadosti o NFP a jeho spolufinancovanie  

Názov projektu: „Zníženie energetickej náročnosti zdroja tepla OÚ Slovinky využitím 

aerotermálnej energie“  

Výška celkových výdavkov na projekt: 160 000,00 Eur  

Výška celkových oprávnených výdavkov na projekt: 160 000,00 Eur  



Výška maximálneho celkového spolufinancovania projektu z celkových oprávnených 

výdavkov – 5 %: 8 000 Eur  

Kód výzvy, v rámci ktorej bude žiadosť o NFP predložená: OPKZP-PO4-SC411-2019-61 

Hlasovanie  - za: 5, proti: 0, zdržal sa: 0, neprítomní: 2 

Za: Mgr. Jana Adamisová, Ing. Mária Grisáková, Jozef Hudec, Bc. Jozef Mnich, Mgr. Patrik 

Stajsko 

Neprítomní: Ing. Jana Bencková, Jaroslav Pačan 

Hlasovaním bolo dosiahnuté potrebné kvórum hlasov „za“. Návrh bol prijatý. 

 

8.2 Predĺženie platnosti PHSR obce Slovinky 

Bc. Gabriela Kopnická predniesla poslancom obecného zastupiteľstva dôvodovú správu. „Z 

dôvodu predloženia ŽoNFP na podporu opatrovateľskej služby a ŽoNFP na Zníženie 

energetickej náročnosti zdroja tepla OÚ Slovinky využitím aerotermálnej energie je potrebné, 

aby obec predložila na RO uznesenie preukazujúce platnosť PHSR tak počas schvaľovacieho 

procesu ŽoNFP ako aj počas celej doby realizácie projektu.“  

Rozprava: v rozprave vystúpila Bc. Gabriela Kopnická. 

Člen návrhovej komisie prečítal návrh uznesenia.  

Obecné zastupiteľstvo v Slovinkách 

D./ Schvaľuje  

Predĺženie platnosti PHSR obce Slovinky na roky 2017 – 2020 do 31.12.2023 

Hlasovanie  - za: 5, proti: 0, zdržal sa: 0, neprítomní: 2 

Za: Mgr. Jana Adamisová, Ing. Mária Grisáková, Jozef Hudec, Bc. Jozef Mnich, Mgr. Patrik 

Stajsko 

Neprítomní: Ing. Jana Bencková, Jaroslav Pačan 

Hlasovaním bolo dosiahnuté potrebné kvórum hlasov „za“. Návrh bol prijatý. 

 

9. Majetkové záležitosti 

9.1 Návrh na odkúpenie parciel v majetku Slovenskej republiky 

Bc. Gabriela Kopnická predniesla poslancom obecného zastupiteľstva dôvodovú správu. 

„Špecifikácia  

Predmetom kúpy sú parcely nachádzajúce sa v k. ú Nižné Slovinky a zapísané na LV č. 40. 

Celková výmera pozemkov je 135 535m2.  

Skutkový stav  



Pozemky sa nachádzajú v zastavanom území obce v časti Kolónia a sú súčasťou verejného 

priestranstva užívaného obyvateľmi tejto časti obce a v extraviláne časti obce Kolónia.  

Tieto pozemky sú využívané aj ako prístupová cesta pre obyvateľov. Vlastníkom pozemku je 

Slovenská republika. Zámerom je zapojiť sa do verejnej dražby ktorá by sa mala konať v 

mesiaci október 2021.  

Kúpna cena  

bude určená na základe verejnej dražby, predpokladaná cena za 1m2 je 0,24€“  

 

Mgr. Jana Adamisová prečítala uznesenie Komisie Ochrany verejného poriadku, životného 

prostredia, výstavby a územného plánovania. „Pri prerokovaní tohto bodu programu bola  

prítomná starostka obce Slovinky pani Gabriela Kopnická. Predseda komisie Mgr. Jana 

Adamisová jej na úvode dala slovo, kde sa vyjadrila k danému bodu.  

Prezentovala návrh nákupu predmetných pozemkov, hlavne ako využitie rekreačné. Na daných 

parcelách sa nachádzajú technické pamiatky.  

Rošty – nová štôlňa 

- Pražiareň – stará – veľmi  historicky cenná technická pamiatka 

Obec plánuje v daných miestach náučný banský chodník. Obec rovnako môže si jednotlivé 

pozemky / ktoré užívajú občania / vysporiadať, poprípade ich dať občanom do dlhodobého 

nájmu. 

Pani starostka prezentovala aj záujem rekreačný, vytvorenie zážitkového bývania alebo 

záhradkárskej oblasti. V danej oblasti sa nachádza ovocný sad.  

Po ukončení prezentácie ešte mali jednotliví členovia doplňujúce otázky a následne sa komisia 

uzniesla na uznesení  

- Komisia odporúča zapojiť sa do verejnej dražby, ktorej predmetom sú pozemky 

o celkovej výmere 135 535 m2 nachádzajúcej sa v katastrálnom území Nižné 

Slovinky zapísané na liste vlastníctva 40 vo vlastníctve Bane SNV, š.p. v likvidácii. 

Hlasovanie : 

 

Za : 4          Proti : 0    Zdržal sa : 0   

 

Rozprava: v rozprave vystúpili Ing. Mária Grisáková, Bc. Gabriela Kopnická. 

 A Bc. Jozef Mnich.  

Člen návrhovej komisie prečítal návrh uznesenia.  

Obecné zastupiteľstvo v Slovinkách 

A./ Schvaľuje  



účasť obce Slovinky na verejnej dražbe, ktorej premetom sú pozemky o celkovej výmere 135 

535m2 nachádzajúce sa v k. ú Nižné Slovinky a zapísané na LV č. 40. Maximálna suma 

najvyššieho podania je 33 000,- EUR 

Hlasovanie  - za: 4 , proti: 1, zdržal sa: 0, neprítomní: 2 

Za: Mgr. Jana Adamisová, Jozef Hudec, Bc. Jozef Mnich, Mgr. Patrik Stajsko 

Proti: Ing. Mária Grisáková 

Neprítomní: Ing. Jana Bencková, Jaroslav Pačan 

Hlasovaním bolo dosiahnuté potrebné kvórum hlasov „za“. Návrh bol prijatý. 

 

K. Poveruje  

starostku obce Bc. Gabrielu Kopnickú ku všetkým právnym úkonom súvisiacich s účasťou v 

dražbe a v prípade úspešnosti Obce Slovinky ako účastníka dražby ku všetkým právnym 

úkonom súvisiacich s prevodom vlastníckeho práva na Obec Slovinky. 

Hlasovanie  - za: 4 , proti: 0, zdržal sa: 1, neprítomní: 2 

Za: Mgr. Jana Adamisová, Jozef Hudec, Bc. Jozef Mnich, Mgr. Patrik Stajsko 

Zdržal sa: Ing. Mária Grisáková 

Neprítomní: Ing. Jana Bencková, Jaroslav Pačan 

Hlasovaním bolo dosiahnuté potrebné kvórum hlasov „za“. Návrh bol prijatý. 

 

9.2 Žiadosť o úpravu účelu dotácie pre OŠK Slovinky na rok 2021 

Ing. Anna Krajňáková predniesla poslancom obecného zastupiteľstva dôvodovú správu. „OŠK 

Slovinky požiadal na základe čl. 6, odst. 6 VZN č. 1/2021 o podmienkach poskytovania dotácií 

z rozpočtu obce Slovinky o zmenu účelu poskytnutia časti dotácie poskytnutej na rok 2021 vo 

výške 3600,- € na nákup autobusu. Jedná sa o pätnásťmiestny autobus, ktorý je nevyhnutný na 

vyriešenie každoročných problémov klubu s prepravou hráčov, ktorú doteraz zabezpečovali 

menej bezpečným resp. drahším spôsobom prepravy. Žiadosť bola prejednaná aj na zasadnutí 

komisie ekonomickej, správy obecného majetku, ktorá doporučila žiadosti OŠK vyhovieť.“  

Mgr. Patrik Stajsko oboznámil poslancov obecného zastupiteľstva s výsledkom rokovania 

Komisie ekonomickej, správy obecného majetku. Komisia odporúča obecnému zastupiteľstvu 

na základe odôvodnenej žiadosti OŠK, ktorému bola poskytnutá dotácia z rozpočtu obce pre 

rok 2021, schváliť zmenu účelu poskytnutej dotácie z rozpočtových prostriedkov poskytnutých 

obcou. Súčasne komisia súhlasí so spracovaním dodatku č.1 k zmluve o poskytnutí dotácie. 

Rozprava: v rozprave vystúpili Ing. Mária Grisáková, Bc. Gabriela Kopnická, Bc. Jozef 

Mnich a p. Jozef Hudec.  

Člen návrhovej komisie prečítal návrh uznesenia.  



Obecné zastupiteľstvo v Slovinkách 

D. schvaľuje 

„Žiadosť o úpravu účelu dotácie pre OŠK Slovinky na rok 2021“avyužití časti dotácie na rok 

2021 vo výške 3600,00 € na nákup autobusu. 

Hlasovanie  - za: 5 , proti: 0, zdržal sa: 0, neprítomní: 2 

Za: Mgr. Jana Adamisová , Ing. Mária Grisáková, Jozef Hudec, Bc. Jozef Mnich, Mgr. Patrik 

Stajsko 

Neprítomní: Ing. Jana Bencková, Jaroslav Pačan 

Hlasovaním bolo dosiahnuté potrebné kvórum hlasov „za“. Návrh bol prijatý. 

 

10. Rozpočtové opatrenia 

Ing. Anna Krajňáková predniesla poslancom obecného zastupiteľstva dôvodovú správu. „Po 

prejednaní materiálu Návrh na odkúpenie parciel v majetku SR navrhujeme vytvoriť 

samostatnú položku v kapitálových výdavkoch pod názvom Nákup pozemkov v majetku SR vo 

výške 33.000,- €. O rovnakú sumu sa v rozpočte na strane príjmov vo finančných operáciách 

navýši položka zostatok prostriedkov z predchádzajúceho roka.“  

Rozprava: v rozprave vystúpili Ing. Mária Grisáková a Ing. Anna Krajňáková 

Člen návrhovej komisie prečítal návrh uznesenia.  

Obecné zastupiteľstvo v Slovinkách 

D./ Schvaľuje 

Použitie rezervného fondu Obce Slovinky v roku 2021 v celkovej výške 33.000,- € na odkúpenie 

pozemkov v majetku SR.  

Hlasovanie  - za: 5 , proti: 0, zdržal sa: 0, neprítomní: 2 

Za: Mgr. Jana Adamisová , Ing. Mária Grisáková, Jozef Hudec, Bc. Jozef Mnich, Mgr. Patrik 

Stajsko 

Neprítomní: Ing. Jana Bencková, Jaroslav Pačan 

Hlasovaním bolo dosiahnuté potrebné kvórum hlasov „za“. Návrh bol prijatý. 

 

D./ Schvaľuje  

Rozpočtové opatrenie č. 6/2021 

Hlasovanie  - za: 5 , proti: 0, zdržal sa: 0, neprítomní: 2 

Za: Mgr. Jana Adamisová , Ing. Mária Grisáková, Jozef Hudec, Bc. Jozef Mnich, Mgr. Patrik 

Stajsko 



Neprítomní: Ing. Jana Bencková, Jaroslav Pačan 

Hlasovaním bolo dosiahnuté potrebné kvórum hlasov „za“. Návrh bol prijatý. 

 

 

11. Rôzne 

V bode rôzne Bc. Gabriela Kopnická, starostka obce informovala prítomných o stave 

rozpočtu, o stave realizácie multifunkčného ihriska a o rokovaniach o cezhraničnej 

spolupráci.  

 

12. Záver  

Na záver starostka obce Slovinky poďakovala poslancom za účasť.  

Začiatok rokovania obecného zastupiteľstva:     17:58 hod.  

Ukončenie rokovania obecného zastupiteľstva: 19:12 hod.  

Zapísala: Mgr. Lucia Marschallová 

V Slovinkách, dňa: 27.09.2021 

 

 

                                                                                                     Bc. Gabriela Kopnická 

                                                                                                        starostka obce 

Overovatelia zápisnice: 

 

 


